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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Hajlandó a kormány segíteni a fogyatékkal élőkkel foglalkozó civil 
szervezeteknek?" 

Tisztelt Miniszter Úr, Tisztelt Ház!

Az Orbán-kormány által okozott megélhetési válság, és az Orbán-kormány által bevezetett brutális 
rezsiemelés nem kíméli azokat a civil szervezeteket sem, amelyek fogyatékkal élőket támogatnak.

Az  elmúlt  napokban  vészjósló  megkeresés  érkezett  több,  fogyatékkal  élőkkel  foglalkozó  civil
szervezettől. A belügyminiszternek címzett levelet mi is megkaptuk, ebben a fogyatékkal élőkkel
foglalkozó legnagyobb magyar civil szervezetek azt írják, hogy azonnali segítségre van szükségük a
sokszorosára  emelkedett  rezsiköltségek  miatt.  Levelükben  leírják,  hogy  jelenleg  a  brutálisan
megemelt  áron  kapják  az  energiát.  Olyan civil  szervezetekről  beszélünk,  amelyek nagyrészt  az
állam helyett dolgoznak, és azoknak segítenek, akiken az állam képtelen.

A segítséget kérő levelet

- a Civil Érdekvédelmi Hálózat a Fogyatékos Embereknek Szolgáltatást Nyújtó Civil Szervezetekért
Egyesület (CÉHÁLÓZAT), 

- az Értelmi Sérülteket Szolgáló Társadalmi Szervezetek és Alapítványok Országos Szövetsége 
(ÉTA Országos Szövetség), valamint 

- a Halmozottan Sérültek Országos Érdekvédelmi Szövetsége 118 tagszervezete, (köztük a Down 
Alapítvány) írta alá.

 

Tisztelt Ház!

Az Árnyékkormány megvizsgálta a civil szervezetek megkeresését és teljes mértékben egyetért a



 
kérésükkel: a szociális feladatokat ellátó non-profit szervezetektől végképp nem lehet az eddiginél
nagyobb, akár 10-12-szeres rezsit lehet beszedni. Ezek non-profit szervezetek, minden forintot arra
fordítanak, hogy működjenek. Ha a kormány rajtuk szorít meg, akkor a működésüket akadályozza
meg, és értelmi sérültek, down szindrómával élők, és fogyatékkal élők ellátását lehetetleníti el. Az
Árnyékkormány szerint azonnali  hatállyal ki  kell  dolgozni egy árképzési modellt  azokra a civil
szervezetekre,  amelyek  a  szociális  ellátásban  vesznek  részt,  vagy  más  okból  tekinthető  a
működésük elsőrendű társadalmi érdeknek.

Még az közismerten rideg Orbán-kormány sem lehet annyira embertelen, hogy ne segítsen ezeken
az embereken, ne segítsen ezeknek az szervezeteknek.

Várom válaszát!
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